

《单词百科:newsprint是什么意思?newsprint怎么发音?newsprint的解释和用法》

英语单词newsprint是什么意思?newsprint怎么读?newsprint怎么发音?简答网为您整理了newsprint的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



newsprint怎么读

newsprint的读音:['nju:zprɪnt]

newsprint的意思

1、n.新闻纸;白报纸;(印刷报纸的)油墨;报刊文章;

newsprint的近义词

1、**newspaper** n.报纸, 报;旧报纸;新闻纸;

2、**paper** n.纸;报纸;材料;壁纸;论文;试卷;文件;

newsprint的双语例句

1、Acres of newsprint have been devoted to the issue.

报纸大肆报道了这一问题。

2、The Wall Street Journal uses 220,000 metric tons of newsprint each year.

《华尔街日报》每年用去22万公吨新闻纸。

3、Will newsprint not be available in a few years time, also magazines at the bookstall?

新闻纸将不能在数年之后,又在书摊杂志?

4、Specifically , newsprint , paper, paper of dot gain the maximum value of newsprint, bond paper is minimal.

抽象不天,新闻纸、胶版纸、铜版纸的网不面扩不小值新闻纸最小,铜版纸最小。

5、Mainly for Offset Paper , Coated Paper, newsprint, and so do monochrome or multicolor overlay printing.

主要用于胶版纸、铜版纸、新闻纸等做单色或多色套印印刷。

6、The higher the smoothness of newsprint, fine restore locations, the better.

新闻纸的平滑度越高,网点的精细还原越好。

7、...the acres of newsprint devoted to celebrities' personal lives.

报纸对名流私人生活的大篇幅报道

8、If using the thin newsprint paper consumption, a paper only, an annual saving of 27 %.

若加上采用薄新闻纸所节省的用纸量,仅纸张一项,每年可节省用纸27%左右。

9、China is the most dynamic, developing newsprint market in the world.

中国是世界上最具活力、发展最快的新闻纸市场。

10、Final award has already been made on the first newsprint paper antidumping case.

首例新闻纸反倾销案已经终裁。

11、They struck a deal with their paper supplier, getting two years of newsprint on credit.

他们同纸张供应商达成协议，可赊购两年的新闻用纸。

12、They get their hands covered in newsprint.

他们手上满是油墨。

13、We are interested in constant deliveries of newsprint paper from Russia, China, Europe and other countries.

我们有意从俄国、国、洲以及其它国家持续购买新闻用纸。

14、Asia is one of the fastest growing regions in the world, so also in newsprint consumption.

亚洲是全球发展最快的地区之一，因此也带到了新闻纸消耗的高速发展。

15、In the introduction a new production line, newsprint capacity is rapidly expanding, increased supply.

在引进新的生产线以后，新闻纸产能迅速扩大，供应增加。

16、PanAsia Paper is the only foreign company approved to build an operate newsprint mills in China.

泛亚纸业是唯一一家被批准在中国投资建设新闻纸厂的外国公司。

17、Regarding potential imports, newsprint has actually become local industry, partly due to the high transportation cost.

对于潜在的进口，新闻纸业实际已成为当地化产业，一定程度是因为高运输成本。

18、Also separately buy a laboratory powders, films and film into a bundle of newsprint.

又分头去买了洗印药粉，电影胶片和成捆的白报纸。

以上是简答网为您整理的newsprint怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于newsprint

的用法、newsprint的释义、
newsprint的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/newsprint>

